

McCall Elementary Home & School Association (HSA)

2018-2019 School Year Membership Form

*Please return this form to the HSA Table at **Back to School Night** on Wednesday, September 12th
OR return in a sealed envelope marked "HSA/Office," with your student to school.*

Contact Information (Please Print Clearly). The HSA will use this information only to contact you regarding HSA matters. We do not share this information.

Parent/Caregiver Name(s): _____

Email Address(es): _____

Phone: _____

Check if you would like to be added to the HSA email list.

Student Name: _____ Room #: _____

Student Name: _____ Room #: _____

Student Name: _____ Room #: _____

How to Help Your School

Contribute Time	Contribute Money						
<p>How would you like to help? Check all that interest you.</p> <ul style="list-style-type: none"> <input type="checkbox"/> Communications activities I can do from home, such as website or contact list maintenance. <input type="checkbox"/> Fundraising activities I can do from home such as Box Top collection <input type="checkbox"/> Long-term fundraising activities that are part of a team effort such as grant writing or McCall Gala organizing <input type="checkbox"/> Shorter-term fundraising event organizing such as the Election Day Bake Sale, McCall Relays, Scholastic Book Fair, and Movie Nights <input type="checkbox"/> Event volunteering for school parties such as the Halloween Party and the Chinese New Year's Party <input type="checkbox"/> Language translation of communications <input type="checkbox"/> Classroom volunteer in your child's room <input type="checkbox"/> School office volunteer doing light office work and paper distribution 	<p>McCall's HSA raises money to provide critical academic, extracurricular, and facility support to McCall students and teachers. Just a few programs the HSA funds are structured recess (Playworks) for every student, school-wide air conditioning, translation tools for school events, and needed bathroom renovations.</p> <p>All contributions are tax-deductible as McCall Home and School Association is a 501(c)(3) organization.</p> <p>Donations of at least \$500 will be honored with a permanent leaf on the McCall Giving Tree hung outside the Auditorium.</p> <p>I will donate:</p> <table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td><input type="checkbox"/> \$2500</td> <td><input type="checkbox"/> \$1000</td> <td><input type="checkbox"/> \$500</td> </tr> <tr> <td><input type="checkbox"/> \$250</td> <td><input type="checkbox"/> \$100</td> <td><input type="checkbox"/> Other _____</td> </tr> </table> <p>One-time or recurring donations can be made online via Paypal at www.mccallschool.org/about/test OR By check addressed to <i>McCall Home and School Association</i>.</p> <p>Check or Cash donations will be accepted happily at <i>Back to School Night</i> on Wednesday, September 12th.</p> <p>Many companies such as Cigna, GE, and The Gap match donations. Please check with your employer and double your donation!</p>	<input type="checkbox"/> \$2500	<input type="checkbox"/> \$1000	<input type="checkbox"/> \$500	<input type="checkbox"/> \$250	<input type="checkbox"/> \$100	<input type="checkbox"/> Other _____
<input type="checkbox"/> \$2500	<input type="checkbox"/> \$1000	<input type="checkbox"/> \$500					
<input type="checkbox"/> \$250	<input type="checkbox"/> \$100	<input type="checkbox"/> Other _____					

Contact us with questions or suggestions at President@McCallSchool.org. Learn more at www.McCallSchool.org.

McCall Elementary School Home and School Association is a non-profit, 501(c)(3), charitable organization. The McCall HSA EIN# is 27-1367019. The official registration and financial information of McCall HSA may be obtained from the Pennsylvania Department of State by calling toll free, within Pennsylvania, 1 (800) 732-0999. Registration does not imply endorsement.

麦考尔小学家庭与学校协会 (HSA)

2018-2019学年会员表

请在9月12日星期三返回学校之夜将此表格返回HSA表格，或者将您的学生带到学校，并在标有“HSA/办公室”的密封信封中归还。联系信息（请字迹工整填写）。HSA仅使用此信息就HSA事宜与您联系。我们不会分享这些信息。

家长/监护人姓名: _____

电子邮件地址: _____

微信: _____ 电话: _____

学生姓名: _____ 教室号码 #: _____

学生姓名: _____ 教室号码 #: _____

学生姓名: _____ 教室号码 #: _____

检查您是否要加入HSA电子邮件列表或者微信。

如何帮助你的学校

义工服务事项	捐款
<p>你想怎么帮忙？钩出您感兴趣的所有内容。</p> <p><input type="checkbox"/> 我可以在家做通讯活动，如网站或联系人列表维护。</p> <p><input type="checkbox"/> 筹款活动我可以在家里做，比如Box Top系列</p> <p><input type="checkbox"/> 作为团队努力的一部分的长期筹款活动，如资助写作或McCall年度党组织</p> <p><input type="checkbox"/> 短期筹款活动组织，如选举日烘焙销售，麦考尔接力赛，学术书展和电影之夜</p> <p><input type="checkbox"/> 参加万圣节派对和中国新年派对等学校派对的志愿者活动</p> <p><input type="checkbox"/> 通信的语言翻译</p> <p><input type="checkbox"/> 教室志愿者在您孩子的房间里</p> <p><input type="checkbox"/> 学校办公室志愿者做轻工作和纸张分发</p>	<p>McCall的HSA筹集资金，为McCall学生和教师提供重要的学术，课外和设施支持。只有少数计划，HSA资金为每个学生提供结构化休息（Playworks），全校空调，学校活动翻译工具和所需的浴室装修。</p> <p>所有捐款均可免税，因为McCall家庭和学校协会是501（c）（3）组织。</p> <p>至少500美元的捐款将被授予悬挂在礼堂外面的McCall Giving Tree的永久叶子。</p> <p>我会捐款：</p> <p><input type="checkbox"/> 2500美元 <input type="checkbox"/> 1000美元 <input type="checkbox"/> 500美元</p> <p><input type="checkbox"/> 250美元 <input type="checkbox"/> 100美元 <input type="checkbox"/> 其他_____</p> <p>可以通过Paypal在www.mccallschool.org/about/test在线进行一次性或定期捐赠</p> <p>要么通过检查发给麦考尔家庭和学校协会</p> <p>9月12日星期三，在返校之夜，我们将很乐意接受支票或现金捐款。</p> <p>许多公司，如Cigna，GE和The Gap都在捐款。请咨询您的雇主并将您的捐款加倍！</p>

如有任何问题或建议，请发送电子邮件至President@McCallSchool.org与我们联系。请访问www.McCallSchool.org了解更多信息。如果您对捐赠或志愿服务感兴趣，请让Nancy Lin知道：nancy1g90@hotmail.com或215 305 2565. Nancy她说普通话和福州话。

麦考尔小学家庭和学校协会是一个非盈利的501（c）（3）慈善组织。McCall HSA EIN#是27-1367019。McCall

HSA的官方注册和财务信息可以通过在宾夕法尼亚州1（800）732-0999内拨打免费电话从宾夕法尼亚州政府获得。注册并不意味着认可。